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\\\ PRUSZKÓW 

Plan dyrektora Roberta 
Krawczyka, dotyczący 
przeniesienia poradni  
z budynku przy ul. Drzymały 
na teren szpitala, wywołał 
dyskusję. Pomysł  
komentowali zarówno radni, 
jak i mieszkańcy Pruszkowa.

Co dalej z przychodnią  
przy Drzymały?

Budynek jest w bardzo złym stanie technicznym. Wymaga gruntownego  
remontu

Pomóżmy Natalii 
w powrocie do zdrowia

Natalia walczy o życie. Ruszyła zbiórka na rzecz jej dalszego leczenia
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

czytaj na str.2

dokończenie na str. 2
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Niedawno, podczas sesji rady po-
wiatu, a także w rozmowie na po-

trzeby naszego artykułu „Przychodnie 
przy ul. Drzymały do likwidacji?”, dy-
rektor szpitala powiatowego na Wrze-
sinie, Robert Krawczyk, przedstawił 
swój pomysł na rozwój placówki.

Plan zakłada pozyskanie funduszy 
z KPO na wybudowanie nowego bu-
dynku dla zakładu opiekuńczo-leczni-
czego na terenie szpitala. Do placówki 
w której obecnie mieści się ZOL, dyrek-
tor chciałby przenieść poradnie, które 
znajdują się przy ul. Drzymały.

\\\   Rozgorzała  
dyskusjao przyszłości  
poradni

Słowa Roberta Krawczyka wywo-
łały w Pruszkowie burzę. Miejscy rad-
ni, prezydent miasta i jego mieszkańcy 
zaczęli pytać o przyszłość poradni przy 
ulicy Drzymały, a także o los samego 
budynku. W poniedziałek, (20 stycznia) 
odbyło się specjalne spotkanie dotyczą-
ce tego tematu. W rozmowach wzięli 
udział przedstawiciele powiatu, miasta 
oraz dyrektor szpitala.

– Chciałem podkreślić, że wypo-
wiadając się na temat jakiegoś przy-
szłego przeniesienia świadczeń me-
dycznych, mówiłem tylko i wyłącznie 
o tych świadczeniach, których „właści-
cielem” jest szpital. Nie wypowiadałem 
się w żaden sposób o innych podmio-
tach niepublicznych, ponieważ to one 
decydują o tym, gdzie świadczą swoje 
usługi. Moja wypowiedź, że planuje-
my przenieść usługi, dotyczyła tylko 
i wyłącznie usług specjalistycznych, 
które należą do zakresu działalności 
szpitala – zaznaczył dyrektor podczas 
spotkania.

Oznacza to, że pomysł na przenie-
sienie usług z budynku przy ul. Drzy-
mały odnosił się wyłącznie do poradni 
dermatologicznej, reumatologicznej, 
neurologicznej dla dzieci i dorosłych, 
okulistycznej, otolaryngologicznej, te-
rapii uzależnień i współuzależnień od 
alkoholu, zdrowia psychicznego, działu 
fizjoterapii oraz gabinetu diagnostycz-
no-zabiegowego.

Robert Krawczyk zaznaczył rów-
nież, że jego pomysł to jedynie plany, 
które nie tylko nie wiadomo, kiedy zo-
staną zrealizowane, ale nawet czy w 
ogóle dojdą do skutku.

– Po pierwsze, musimy uzyskać 
dofinansowanie na nowy zakład opie-
kuńczo-leczniczy. Po drugie, musimy 
go zbudować. Po trzecie, trzeba prze-
nieść pacjentów ze starego zakładu 
opiekuńczo-leczniczego do nowego. Po 
czwarte, trzeba znaleźć środki finanso-
we na remont starych pomieszczeń i 
je wyszykować. Jeżeli nawet wszystko 
się uda szczęśliwie doprowadzić do 
końca, mówimy tu o inwestycji, którą 
zrealizujemy za co najmniej 4-5 lat. I 
dopiero wtedy będziemy podejmować 
decyzje, oczywiście wspólnie z zarzą-
dem powiatu, czy przenosimy poradnie 
i które. A może do tego czasu powstanie 
zupełnie inna koncepcja. Sytuacja mo-
że się całkowicie zmienić przez te lata. 
My przede wszystkim staramy się, aby 
świadczenia medyczne były lepiej do-
stępne i świadczone w coraz lepszych, 
bezpieczniejszych warunkach – zazna-
czył dyrektor szpitala.

\\\   Zły stan  
budynku przychodni

Podczas spotkania zebrani nie mo-
gli nie poruszyć tematu stanu budynku 
przy ul. Drzymały.

– Placówka jest w absolutnie kata-
strofalnym stanie, jeżeli chodzi o sieć 
centralnego ogrzewania, kanalizację, 
czy stan dachu, który przy każdej ule-
wie powoduje zalanie przychodni i 

wstrzymuje możliwość przyjmowania 
pacjentów. My co roku inwestujemy w 
ten budynek kilkaset tysięcy złotych. 
Pacjenci nawet tego nie widzą, bo to 
nie są prace, które podwyższają jego 
standard, a jedynie umożliwiają z niego 
korzystanie. Mówimy tu o łataniu rur, 
napraw windy czy reperowaniu dachu 
– powiedział nam podczas poprzedniej 
rozmowy dyrektor szpitala.

Niedawno duży kawałek sufitu od-
padł w jednej z sal i uszkodził biurko 
oraz komputer.

– Dobrze, że nie ucierpiał żaden 
pacjent – zauważył Robert Krawczyk.

Władze powiatu przyznały pod-
czas spotkania, że prace remontowe 
są konieczne.

„Widzimy potrzebę dostosowania 
budynku do obowiązujących standar-
dów technicznych, co może wiązać się 
ze wzrostem stawek najmu. Jednocześ-
nie informujemy, że Zarząd Powiatu 
Pruszkowskiego wraz z Dyrektorem 
SPZZOZ podjęli działania mające na ce-
lu przeprowadzania remontu schodów, 
rynien oraz niezbędnych prac hydrau-
licznych” – przekazali przedstawiciele 
starostwa w piśmie skierowanym do 
rady miasta. Na prace zabezpieczono 
około 200 tysięcy złotych.

Podczas rozmowy goście zgodzili 
się, że najbliższe remonty, to jedynie 
przysłowiowa kropla w morzu potrzeb 
napraw i renowacji placówki. Dlatego 
niezbędne są kolejne rozmowy i pla-
ny na poprawę jakości świadczonych 
usług medycznych w mieście.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Co dalej z przychodnią  
przy Drzymały?

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

W poniedziałek (6 stycznia) 
w Grodzisku Mazowieckim 
doszło do tragicznego 
wypadku. Na przejściu  
dla pieszych została potrącona 
18-latka. Teraz potrzebuje 
naszej pomocy.

D o tragedii doszło równo miesiąc po 
18. urodzinach Natalii. Dziewczy-

na przygotowywała się do nadchodzą-
cej studniówki i matury. Niestety, świat 
jej i jej najbliższych się zawalił.

– W szafie wisi raz przymierzona 
sukienka, w pudełku nierozchodzone 
buty kupione dwa dni przed wypad-

kiem na studniówkę. Na biurku otwarty 
zeszyt i niedokończone zadanie z mate-
matyki, a na łóżku niedoczytane Tango 
Mrożka. Na półce kamyki i muszelki 
zebrane na plaży. Kocha zwierzęta, a 

zwierzęta lgną do niej bo kochają do-
brych ludzi. Ukochany kot tęskni, ale 
nie czuje bólu który rozrywa serce na 
tysiące kawałków i miażdży krtań. Pies 

zagląda, ale w pokoju cisza i pustka. W 
planach za 11 dni po wypadku miała 
zdać egzamin praktyczny na prawo 
jazdy, potem matura, studia i całe życie 
– możemy przeczytać w apelu rodziny 
i przyjaciół o pomoc.

\\\   Wypadek tuż  
przed studniówką

6 stycznia na przejściu dla pieszych 
w Grodzisku Mazowieckim, przy zielo-
nym świetle, Natalia została potrącona 
przez kierowcę, który miał sądowy 
zakaz prowadzenia pojazdów. Dziew-
czyna doznała poważnych obrażeń: 
uszkodzona twarzoczaszka, złamana 
miednica, obrzęk mózgu i krwiaki pod-
czaszczkowe.

\\\   Konieczna  
rehabilitacja i operacja  
plastyczna

Dziewczyna leży w szpitalu w 
śpiączce. Nie wiadomo, jak poważne są 
skutki neurologiczne wypadku. Pewne 
jest, że przed nią długa droga do po-
wrotu do zdrowia. A przed rodzicami 
kolejne wyzwanie: opłacenie koniecz-
nej rehabilitacji, operacji plastycznej 
twarzy i specjalistycznej opieki. Może-
my im w tym pomóc – wystarczy wejść 
na portal zrzutka.pl i wpłacić dowolną 
kwotę. Każda złotówka zostanie prze-
znaczona na pomoc poszkodowanej 
18-latce z Grodziska Mazowieckiego.

Maciek Gos

Pomóżmy Natalii 
w powrocie do zdrowia

Natalia została potrącona 
przez kierowcę,  

który miał sądowy zakaz 
prowadzenia pojazdów
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Dziewczyna leży w szpitalu w śpiączce. Nie wiadomo, jak poważne są skutki 
neurologiczne wypadku
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\\\ PRUSZKÓW 

Kierowcy co prawda 
korzystają z nowego ronda, 
łączącego Aleję Wojska 
Polskiego, ulicę Przyszłości, 
ulicę Działkową i ulicę 
Emancypantek już od kilku 
miesięcy. Jednak dopiero  
w środę (22 stycznia)  
odbyło się oficjalne oddanie  
do użytku tej inwestycji.

Z a budowę ronda odpowiedzialny 
był Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-

wódzkich w Warszawie. W uroczysto-
ści zakończenia prac wzięli udział mię-
dzy innymi: poseł Bożena Żelazowska, 
Anna Brzezińska – członkini Zarządu 
Województwa Mazowieckiego, Patryk 
Grabowski – członek Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego oraz prezydent Prusz-
kowa Piotr Bąk.

– Jak Państwo mogą zobaczyć, in-
westycja ronda turbinowego z pięcio-
ma wlotami jest zbudowana w sposób 
bardzo profesjonalny i nowoczesny. Na 

wlotach zbudowane są ciągi pieszo-
-rowerowe. Inwestycja została zrea-
lizowana z myślą o bezpieczeństwie 
mieszkańców powiatu pruszkowskiego 
– powiedziała zebranym Anna Brze-
zińska.

– W swoim imieniu, jak również w 
imieniu mieszkańców, dziękuję za tę 
inwestycję. Nie dość, że uspokoiła ona 
wlot samochodów do naszego miasta, 
to również idealnie połączyła te cztery 
ulice: al. Wojska polskiego, ul. Przyszło-
ści, ul. Działkowa i ul. Emancypantek. 
Dobrze wiemy, szczególnie osoby, któ-
re mieszkają w tym rejonie miasta, jak 
trudno było przed przebudową włą-

czyć się tutaj do ruchu z ulic Przyszłości 
i Działkowej. Dziękuję również za te 
inwestycje, które zostały zaplanowane 
na terenie naszego powiatu, a przede 
wszystkim na terenie naszego miasta 
– podziękował Piotr Bąk.

\\\   W planach  
kolejne remonty

Jak przekazała Anna Brzezińska, 
planowanych prac jest dużo. Mazo-
wiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w 

niedługim czasie rozpocznie kolejne 
inwestycje:

Biskupice (gm. Brwinów): prze-
budowa drogi wojewódzkiej nr 720 
polegająca na budowie ścieżki pieszo-
-rowerowej, chodnika, zjazdów, kanału 
technologicznego, odwodnienia w po-
staci rowów przydrożnych z wylotami 
do nich kanalizacji deszczowej. Koszt 
inwestycji – 1,8 mln zł

Nowa Wieś (gm. Michałowice): 
rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 
719. Zakres robót obejmie budowę 
ciągu pieszo-rowerowego, chodniki i 
zjazdy oraz przebudowę dwóch skrzy-
żowań. Na skrzyżowaniu z ul. Główna 

powstanie sygnalizacja świetlna. Koszt 
inwestycji – 7,3 mln zł.

Kanie i Otrębusy (gm. Brwinów): 
przebudowa drogi wojewódzkiej nr 
719. Prace obejmą drogi w rejonie 
skrzyżowania z ul. Sadową. Wybudo-
wane zostaną tu chodniki i przejście dla 
pieszych. Koszt inwestycji – 1 mln zł.

Domaniew i Domaniewek (gm. 
Brwinów): rozbudowa drogi woje-
wódzkiej nr 701 wraz ze skrzyżowa-
niem z drogą powiatową. Koszt inwe-
stycji – 5,9 mln zł.

Pruszków: remont drogi 718 (ul. 
Poznańska) na odcinku od stacji BP aż 
do skrzyżowania z ul. Europejską oraz 
Mostową.

\\\   Tradycja skrzyżowania
– Przed przebudową w okolicach 

skrzyżowania stał pomnik upamiętnia-
jący żołnierzy 36. Pułku Piechoty Legii 
Akademickiej. Ten pomnik musiał zo-
stać rozebrany z uwagi na dostępność 
terenu. Rada Miasta, chcąc upamiętnić 
bohaterów, podjęła decyzję, że rondo 
będzie nosiło imię żołnierzy 36. Pułku 
Piechoty Legii Akademickiej. Tym sa-
mym Rada Miasta wróciła do tradycji 
– dodał prezydent miasta.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Rondo uroczyście otwarte

Radni zadecydowali, że nowe rondo będzie nosiło imię żołnierzy 36. Pułku  
Piechoty Legii Akademickiej

Za budowę ronda 
odpowiedzialny  

był Mazowiecki Zarząd 
Dróg Wojewódzkich  

w Warszawie

\\\ PIASTÓW 

Budowa nowoczesnego  
żłobka przy Przedszkolu  
nr 4 w Piastowie wciąż 
pozostaje w sferze planów. 
Drugi już przetarg  
na realizację tej inwestycji 
został unieważniony. 
Powodem była zbyt wysoka 
oferta, która znacząco 
przekraczała budżet 
przeznaczony przez miasto.

M iasto Piastów kontynuuje stara-
nia o stworzenie nowoczesnej 

placówki opieki dla najmłodszych 
mieszkańców.

\\\   Za wysoka oferta
Projekt pochodzący z programu 

rozwoju instytucji opieki nad dzieć-
mi „Aktywny Maluch” miał zostać 
sfinansowany z dotacji oraz budżetu 
miasta. Mimo uzyskania dofinanso-
wania w wysokości ponad 1,4 mln 
zł, koszty przewidziane na realiza-
cję okazały się niewystarczające. Do 
przetargu zgłosiła się tylko jedna 
firma, której oferta wyniosła niemal  

3,2 mln zł – ponad 900 tys. zł więcej niż  
zaplanowano.

\\\   Kiedy ponowny  
przetarg?

Pomimo trudności finansowych, 
Piastowski magistrat nie rezygnuje z 
planów budowy żłobka. Miasto roz-
waża ogłoszenie kolejnego przetargu, 
licząc na bardziej konkurencyjne oferty 
lub dodatkowe wsparcie finansowe.

Piastowianie wciąż czekają na fi-
nalizację tej długo wyczekiwanej ini-
cjatywy. Czy tym razem uda się znaleźć 
wykonawcę, który spełni wymagania 
miasta i zmieści się w zaplanowanym 
budżecie?

Tymoteusz Janczak

Przetarg na żłobek 
unieważniony
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Do przetargu zgłosiła się tylko  
jedna firma
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\\\ SKUŁY 

Udało się rozstrzygnąć 
przetarg na dokończenie 
przebudowy szkoły w Skułach. 
Niebawem placówka powinna 
ponownie przyjąć uczniów.

P od koniec ubiegłego roku opisali-
śmy warunki, w których uczą się 

dzieci uczęszczające do placówki we 
wsi Słubica Dobra. Wszystko zaczęło 
się w 2022 roku, kiedy to dzieci ze szko-
ły w Skułach zostały przeniesione do 
budynku w sąsiedniej miejscowości. 
Rozwiązanie miało być tymczasowe, 
na czas przebudowy placówki. Niestety, 
prace zostały wstrzymane. Wykonawca 
zerwał umowę i zostawił budynek nie-
dokończony. Od tamtej chwili władze 
gminy szukają chętnych do dokończe-
nia prac.

\\\   Remont ciągnie się  
od 2022 roku

Przełom nastąpił w grudniu 2024 
roku, kiedy przedstawicielom gminy 
udało się uzyskać dodatkowe fundusze 
na ten cel. Gmina dostała prawie 5 mi-
lionów złotych. Dzięki tym funduszom 
magistrat mógł rozpisać nowy przetarg 
na dokończenie prac. Tym razem chęt-
nych nie brakowało. Pięć firm wzięło 
udział w konkursie. Wygrało przedsię-

biorstwo Quman Sp. z o.o., przedsta-
wiając najkorzystniejszą  ofertę. Prace 
będą kosztowały około 6 i pół miliona 
złotych.

\\\   Sala gimnastyczna  
i nowa elewacja

Szkoła w Skułach powiększy swoją 
powierzchnię z niecałych 700 metrów 
kwadratowych do ponad 2100 metrów. 
W placówce znajdzie się dziewięć pra-
cowni lekcyjnych, świetlica, jadalnia 
z zapleczem do wydawania posiłków 
cateringowych, gabinety psychologów 
i higienistki, sala komputerowa, har-
cówka i biblioteka oraz pomieszczenia 
administracyjne. Powstaną tu również 
nowe szatnie.

Przy szkole wykonawca zbuduje 
salę gimnastyczną o powierzchni 330 
metrów kwadratowych i wysokości 
8 metrów. Pomieszczenie zapewni 

dzieciom możliwość udziału w cieka-
wych zajęciach sportowych. Placówka 
przejdzie również termomodernizację 
budynku.

Na terenie placówki powstaną mię-
dzy innymi plac zabaw, chodniki, nowe 
ogrodzenie i zielone nasadzenia oraz 
oświetlenie.

\\\   Sześć miesięcy  
na zakończenie prac

Nowy wykonawca będzie miał 
niecałe sześć miesięcy na zakończenie 
prac od momentu oficjalnego podpi-
sania umowy z gminą. Oznacza to, że 
dzieci będą mogły cieszyć się z prze-
budowanej szkoły już od nowego roku 
szkolnego. Trzymamy kciuki, bo wa-
runki w obecnej zastępczej placówce 
są naprawdę trudne.

Maciek Gos

Otwarcie szkoły coraz bliżej
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\\\ MILANÓWEK 

OSP w Milanówku wzbogaciło 
się o nowy, ciężki wóz bojowy. 
Oficjalne przekazanie  
auta odbyło się w piątek  
(24 stycznia).

Dwa lata temu w Milanówku wy-
buchł pożar. Kiedy strażacy z mia-

sta przyjechali na miejsce, okazało się, 
że nie są w stanie opanować żywiołu. 
Ich pojazd nie miał odpowiedniego 
zbiornika na wodę. Rozpoczęto więc 
starania o zakup nowego auta.

Udało się między innymi dzięki 
współpracy gmin Milanówek i Pod-
kowa Leśna, Urzędu Marszałkow-
skiego Województwa Mazowieckiego, 
Ministerstwa Klimatu i Środowiska, 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaś-
niczego oraz funduszom unijnym. Do 
Milanówka przyjechał nowy samo-
chód ze zbiornikiem na 10 tysięcy li-

trów wody i tysiąc litrów piany. Pojazd 
ma trzyosobową kabinę, przenośny 
zbiornik wody na dachu o pojemności 
13 tysięcy litrów wody i dwa działka  
wodne.

Uroczyste przekazanie wozu swoją 
obecnością zaszczycili między innymi: 
bryg. mgr inż. Waldemar Wysowski – 
zastępca Mazowieckiego Komendanta 
Wojewódzkiego PSP, Artur Niedziński – 
burmistrz Milanówka oraz Magdalena 
Eckhoff – burmistrz miasta Podkowa 
Leśna. Gospodarzem wydarzenia był 
Sławomir Wieleciński, prezes OSP Mi-
lanówek.

– Jestem pewny, że nowy sprzęt 
zwiększy skuteczność działań ratow-
niczych. Wóz ma pomóc w podniesie-
niu poziomu bezpieczeństwa na terenie 
Waszej gminy – powiedział podczas 
uroczystości Waldemar Wysowski.

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Nowy wóz dla OSP

Do Milanówka przyjechał 
nowy samochód  
ze zbiornikiem  

na 10 tysięcy litrów wody  
i tysiąc litrów piany
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STAROSTWO POWIATU GRODZISKIEGO   ul. Daleka 11A, Grodzisk Mazowiecki, tel. 22 300 85 22, www.powiat-grodziski.pl

  Jak Pan komendant odnajduje się na nowym 
stanowisku?
Nowe miejsce pracy, nowa rzeczywistość. Do rej pory 
kierowałem jednostkami ratowniczo-gaśniczymi w 
Warszawie. W komendzie są inne zadania, inne cele. 
Mieszkam na terenie gminy Grodzisk Mazowiecki od 
20 lat, w związku z tym sprawy Powiatu Grodziskiego 
są mi szczególnie bliskie, dlatego chciałbym być ko-
mendantem, który jest blisko ludzi.

  Jakie są plany na ten rok?
Do najważniejszych planów należy zakup samochodu 
operacyjnego przy wsparciu finansowym Powiatu 
Grodziskiego. Poza tym chciałbym wyjść z edukacją do 
szkół i przedszkoli, trafić do dzieci i młodzieży. Temat 
bezpieczeństwa jest przecież aktualny cały rok: w ferie, 
wakacje, podczas złych warunków pogodowych, ale 
i na co dzień w domu. Najprostszy przykład – ośmio-
letnie dzieci często zostają już same w domach, jeżeli 
piętro niżej wybuchnie pożar, nie mają najmniejszego 
pojęcia, co robić.

  Jak wygląda dzień komendanta?
Dzień zaczynam rano od zmiany służby na jednostce 
ratowniczo-gaśniczej. Później uczestniczę w różnych 

spotkaniach, załatwiam bieżące sprawy, sprawdzam 
pocztę, dokumenty. To są rzeczy przewidywalne, 
które wykonuję każdego dnia. Co się wydarzy po-
za tym – tego nigdy nie wiem, a wydarzyć się może 
dosłownie wszystko. Może zawali się hala, może po-
ciąg wypadnie z torów, może będzie trzeba usuwać  
skutki nawałnicy. Pożary stanowią 1/3 naszych wy-
jazdów, reszta to miejscowe zagrożenia, których nie 
sposób przewidzieć.

  Co najbardziej ceni Pan w pracy strażaka?
Zawód strażaka to dla mnie nie praca, ale misja i po-
wołanie. Wychodząc z pracy, dalej jestem strażakiem, 
zawsze obserwuję otoczenie, sprawdzam, czy wszyst-
ko jest w porządku. Służba dla mieszkańców jest dla 
mnie najważniejsza. Dużo dla mnie znaczy społeczna 
akceptacja mojego zawodu i zaufanie, jakim mnie 
obdarzają ludzie, kiedy widzą mnie w mundurze.

Nie chcę być komendantem, który tylko siedzi za 
biurkiem. Kiedy mówię, że chcę pomagać ludziom, 
to faktycznie tak jest. We wrześniu tuż przed objęciem 
stanowiska komendanta pojechałem jako dowódca 
kompanii powodziowej „Mazowsze” do Głuchołaz. 
Widziałem przygotowania do nadchodzącej fali, wi-

działem samą falę i widziałem, jak fala opadała. Przed 
nadejściem wody próbowaliśmy zabezpieczyć, co 
się dało, ale kiedy rano usłyszeliśmy wyjące syreny, 
wiedzieliśmy, że jest źle. Chociaż każdy z nas w ciągu 
ostatniej doby spał tylko dwie godziny, wstaliśmy 
wszyscy razem ewakuować ludzi i zwierzęta. Po ok. 
4 godzinach woda opadła z głównych traktów i da-
lej podejmowaliśmy działania, żeby ratować domy 
i mieszkania. Świadomość pełnienia służby, dzięki 
której faktycznie ratuję zdrowie i życie, daje ogromną 
satysfakcję. Nie zawsze udaje się nadejść z pomocą 
na czas, czasami jesteśmy późno zadysponowani albo 
jest kilka zdarzeń w różnych miejscach, a wiadomo,  
że fizycznie możemy być tylko w jednym.

Ludzie często myślą o różnych zdarzeniach loso-
wych w kategorii wyłącznie nieszczęścia, a nie dostrze-
gają tego, ile mają szczęścia, że przeżyli. Przyjeżdżam 
do wypadku samochodowego, wszyscy w szoku, 
ale udało się ich uratować. Nie myślą o tym, że żyją 
i są cali, tylko że nowe auto jest skasowane. A ja na 
przykład tydzień wcześniej byłem przy takim samym 
wypadku, auto było tak samo nowe, ale trzy osoby  
nie żyją.

Nowy Komendant podkreśla, jak ważne jest, by 
w obliczu tragicznych zdarzeń dostrzegać także te 
pozytywne momenty. Każdego dnia los stawia przed 
nim i jego zespołem wyzwania, które wymagają nie 
tylko fachowego przygotowania, ale także ogromnej 
wrażliwości i empatii. Bo w końcu, jak sam przyznaje 
– życie ludzkie jest najcenniejsze.

Starostwo Powiatu Grodziskiego

Strażak z powołania: wywiad z Komendantem 
Marcinem Strzyżowskim

Od 4 października 2024 r. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grodzisku Mazowieckim ma nowego komendanta.  
O pierwszych wrażeniach, planach i pracy strażaka mówi brygadier Marcin Strzyżowski.

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Grodzisku Mazowieckim Marcin Strzyżowski

\\\ KOMORÓW 

Daniel Wolborski  
– nauczyciel historii  
ze szkoły w Komorowie, 
zdobył tytuł „Nauczyciela 
Roku” w powiecie 
pruszkowskim. Zajął też  
6. miejsce w województwie 
mazowieckim  
w Ogólnopolskim Plebiscycie 
„Nauczyciel Roku” 
organizowanym przez 
Wydawnictwo Polska Press.

T o wielkie wyróżnienie dla pedago-
ga, którego zaangażowanie i pasja 

inspirują uczniów.

Etap wojewódzki plebiscytu za-
kończył się 18 grudnia 2024 roku, 
przynosząc Danielowi Wolborskiemu 
uznanie nie tylko w powiecie prusz-
kowskim, ale także na Mazowszu. Na-
uczyciel podkreśla, że sukces ten jest 
zasługą wsparcia uczniów, rodziców 
oraz mieszkańców, którzy aktywnie 
uczestniczyli w głosowaniu. „Wielkie 

podziękowania dla wszystkich, którzy 
wspierali mnie przez cały okres głoso-
wania. Bez Waszego zaangażowania nie 
byłoby możliwe osiągnięcie 1. miejsca 
w powiecie oraz 6. miejsca w woje-
wództwie” – napisał laureat.

\\\   „Nie ma szkoły  
bez uczniów”

Jak sam przyznaje, każdy sukces 
jego podopiecznych jest dla niego ko-
lejną lekcją.

– Nauczyciel uczy się wraz z kolej-
nymi osiągnięciami swoich uczniów. 
Może być nieskończenie bogaty w wie-
dzę nie tylko uczonego przedmiotu, ale 
i życia – podkreśla Wolborski.

 Tymoteusz Janczak

Nauczyciel z pasją 
wyróżniony

\\\ BRWINÓW/MILANÓWEK 

Prace przy przebudowie 
skrzyżowania ulicy 
Królewskiej z ulicą 
Brwinowską na Turczynku 
nabierają tempa.

W ubiegłym tygodniu wznowio-
no roboty brukarskie. W kolej-

nym etapie zaplanowano wykonanie 
przyłącza energetycznego, które zasili 
nową sygnalizację świetlną. Moderni-
zacja skrzyżowania nie tylko poprawi 
komfort kierowców, ale także znacząco 
zwiększy bezpieczeństwo pieszych i 
rowerzystów.

Skrzyżowanie drogi wojewódzkiej 
nr 719 (ul. Królewskiej) z ul. Brwinow-
ską, to istotny węzeł komunikacyjny na 
granicy Milanówka i Podkowy Leśnej 
w powiecie grodziskim. Znajduje się 

około 370 metrów od granicy Brwino-
wa. To miejsce było dotąd uznawane 
za jedno z najbardziej niebezpiecznych 
w regionie. Brak pasa do lewoskrętu 
sprawiał, że pojazdy skręcające z Mi-
lanówka w kierunku Brwinowa bloko-
wały ruch, powodując uciążliwe korki. 
Trudności sprawiał również wyjazd w 

lewo z Brwinowa w kierunku Prusz-
kowa i Warszawy, przejazd na wprost 
z Brwinowa w kierunku Owczarni czy 
wyjazd z Owczarni w lewo w stronę 
Grodziska Mazowieckiego.

\\\   Rozbudowa inicjatywą 
gminy Brwinów

Ta długo oczekiwana inwestycja 
została zainicjowana przez Gminę 
Brwinów. Choć skrzyżowanie znajdu-
je się poza jej granicami, ma kluczowe 
znaczenie dla mieszkańców. To najkrót-
sza i najprostsza trasa łącząca Brwinów 
z sołectwem Owczarnia, z której co-
dziennie korzysta wielu mieszkańców.

Zakończenie prac planowane jest 
na koniec kwietnia 2025 roku. Z nie-
cierpliwością wyczekujemy kolejnych 
etapów oraz finalizacji tego projektu.

RMK

Rozbudowa skrzyżowania 
na Turczynku idzie pełną parą
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\\\ PASAŻEROWIE NARZEKAJĄ NA ZMIANĘ ROZKŁADU JAZDY LINII 62
Od poniedziałku (20 stycznia) wprowadzona została zmiana rozkładu jazdy autobusów 
linii 62. Nie wszystkim jednak te zmiany się podobają.
Linia 62 jeździ na trasie: Piastów – Pruszków – Komorów – Sokołów – Janki – Raszyn. Aktualnie 
autobusy kursują według nowego rozkładu jazdy. Zmiany wprowadziły Grodziskie Przewozy 
Autobusowe.
Linia jest jedną z ważnych możliwości dostania się do pracy dla tych, którzy są zatrudnieni w Centrum Handlowym Janki 
i mieszkają na terenie powiatu. Okazuje się, że nie wszyscy są zadowoleni z korekty rozkładu jazdy.
– Super zmiana. Mając do pracy na 8:00 jestem na miejscu około 7:25. Pół godziny pracy za free – komentuje jedna z 
podróżnych w mediach społecznościowych.
– Szanowne GPA, w tym rozkładzie pracownicy Centrum Handlowego Janki w dalszym ciągu nie są w stanie punktualnie 
dojechać do pracy na godzinę 8:00 rano oraz na 11:00 – zaznacza inna.

\\\ POWIAT PRUSZKOWSKI 

„Nauczyciel uczy się  
wraz z kolejnymi 

osiągnięciami swoich 
uczniów”
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Ś cierające się siły polityczne przed 
II wojną światową w Polsce za-

wsze mnie zastanawiały, bo im więcej 
sporów tym bardziej, szczególnie w 
mieście takim jakim był w latach 1934 
– 1939 Grodzisk, brak było dbałości o 
to, co się działo na scenie politycznej 
Europy. Czy rządziła prywata, czyli 
dbałość urzędników o indywidualne 
kariery, o pieniądze i znajomości u 
decydentów? Po części tak. Ten spór 
zaczął się w październiku 1934 r. Chęt-

nie przedstawię kalendarz zdarzeń, bo 
jest na ten temat sporo materiałów w 
przedwojennej prasie, co może świad-
czyć, o tym że zdarzenia fascynowały 
nie tylko Grodzisk. Pewien dziennikarz, 
a może nawet mieszkaniec Grodziska, 
w Echu Grodziskim skarży się, że na 
jednego z jego znajomych w czasach 
tu opisywanych napisano aż 20 anoni-
mów, a do niego wysłano informację, że 
jego służąca zamordowała nożem szo-
fera Szlendaka i trzeba ją było zwolnić 
z posady, bo mogła być niebezpieczna. 
I pan dziennikarz posługując się pseu-
donimem Jaś tytułuje swoją notatkę w 
prasie grodziskiej „Sodoma i Gomora”. 
A teraz na poważnie:

\\\   30 września 1934 r.  
Grodzisk

30 września odbyły się w nowe 
wybory do Rady Miejskiej. W dzienni-
ku Robotnik czytamy, że mimo usilnej 
agitacji Legionu Młodych i płatnych 
naganiaczy nie udało się „sanacji” 
utrzymać otrzymanych w poprzednich 
wyborach mandatów. I tu tak prosto 
z mostu uwaga, że „sanacja” z żydami 
sanacyjnymi dostała 5 mandatów: en-
decja 1 mandat, NPR – 1 mandat, PPS 
– jeden mandat.  I ten ostatni mandat 
z ramienia PPS wprowadza na scenę 
polityczną Grodziska niezwykle cieka-
wą osobę, która przez kilka lat będzie 
bohaterem zdarzeń. Jest nim pan Karol 

Koza. Dziennikarz piszący o wyborach 
w Grodzisku uważa, że PPS powinien 
otrzymać więcej głosów, ale zawiodła 
wadliwa ordynacja wyborcza.  

\\\   5 grudnia 1935 r.  
– rozprawa w sądzie

Rozprawa  w Sądzie Grodzkim 
przeciwko Karolowi Kozie, Robakowi 
i Zającowi (cóż za ciekawy zestaw na-
zwisk oskarżonych). Pan Koza oskar-
żony jest o obrażanie burmistrza Gro-

dziska pana Borkowskiego. Po prze-
słuchaniu świadków i zapoznaniu się 
z materiałami dowodowymi sędzia 
wydał wyrok. I tak: pana Karola Kozę 
na mocy art. 256 (obraza czci) skazuje 

się na 4 miesiące aresztu z zawiesze-
niem. Ten sam wyrok otrzymuje pan 
Zając. Pan Robak zostaje uniewinniony. 
Mogło być gorzej, bo adwokat burmi-
strza proponował wyższą karę, gdyż 
jak twierdził: „ Burmistrz gdziekolwiek 
jest, należy mu się bezwzględny szacu-
nek”. Sąd najwidoczniej nie podzielił 
tego stanowiska. Oskarżonych bronił 
adwokat tow. Karniola z Warszawy i 
swoją funkcję spełnił bezinteresownie. 
Wniósł również apelację od wyroku. I 
tu ciekawostka: burmistrz na 19 grud-

nia zwołał posiedzenie Rady Miejskiej 
i ...chętnych na ten „spektakl” było naj-
widoczniej dużo i trzeba było wykupić 
bilet, aby wejść na posiedzenie.

\\\   3 grudnia 1937  
– towarzysz uniewinniony

„Towarzysz Koza uniewinniony!” 
Oto tytuł w gazecie Robotnik. Otóż w 
dniu 1 grudnia w sądzie okręgowym 
odbyła się rozprawa w Wydziale Od-
woławczym w Warszawie. Były radny 

pan Koza skazany przez Sąd Grodzki 
na areszt w zawieszeniu i grzywnę za 
obrażanie urzędnika pana Jaroszew-
skiego zostaje uniewinniony. Wysłu-
chano tylko jednego świadka. Sprawa 

ta była najwidoczniej dalszym ciągiem 
awantury z burmistrzem Borkowskim 
radnego z PPS. Po wysłuchaniu wyroku, 
były radny PPS na łamach prasy złożył 
podziękowania adwokatowi Baskiemu 
za bezinteresowną obronę.

\\\   4 grudnia 1937 r.  
– geneza sporu

Ukazuje się notatka prasowa, w 
której były radny Karol Koza wyjaś-
nia genezę sporu między nim a bur-
mistrzem Borkowski. Koza postawił 
burmistrzowi zarzut o to, że zbyt często 
wyjeżdża do Warszawy i za te wyjazdy 
zostają mu wypłacone diety. Dostaje 
także zwrot kosztów podróży, mimo że 
posiada darmowe bilety na Elektryczną 

Kolej Dojazdową. Na tak stawiany za-
rzut burmistrz odpowiedział, że i tak te 
diety nie wystarczają mu na ...napiwki, 
które musi rozdawać na prawo i lewo. 
Dość ciekawa argumentacja, ale jakże 
życiowa i szczera!

To nie był koniec zarzutów, bo 
oskarżono burmistrza, że posyła swoje 
dwie córki do gimnazjum prywatnego 
w Grodzisku i szkoła zostaje opłacona 
z funduszu miasta. I tu burmistrz się 
oburzył, bo Rada Miasta uchwaliła swo-
jego czasu, że da pieniądze na fundusz 
szkolny, był ten fundusz stanowczo 
popierany przez burmistrza i w związ-
ku z tym jego córki powinny chodzić 
do w/w szkoły za darmo. Zacytuję tu 
część wypowiedzi pana Kozy z dzien-
nika Robotnik: „ P. Borkowski, któremu 
gotówki stale brak, wybrał zaliczkowo 
kilka pensji, a jak tak pobędzie do 10 
lat na tym stanowisku, to wybierze za-
liczkowo pensję na kilka lat i trudno bę-
dzie z tego stanowiska go usunąć. A dla 
urzędników Zarządu Miejskiego nie ma 
nigdy pieniędzy na regularne wypłaca-
nie pensji. Jeżeli ktoś nie wierzy temu, 
to go odsyłam do przeczytania sprawo-
zdania z posiedzenia Rady Miejskiej, 
odbytego w dn. 4 b. m., a ogłoszonego 
w „Kronice Powiatu Błońskiego” Nr. 2 
i 3 z dn. 8 stycznia 1937 r. w którym 
to Komisja Rewizyjna stawia wiele za-
rzutów i — co najważniejsze— Rada 
Miejska większością głosów nie uzna-
ła i  odrzuciła wniosek p. Bojarskiego 
(pupila p. Borkowskiego) o przyjęcie 
sprawozdania z dotychczasowej gospo-
darki miejskiej.”

W tej walce o dobro miasta smut-
ne jest to, że ta nasza Ojczyzna ciągle 
od 1918 r. borykała się zaszłościami z 
okresu zaborów. Urzędnik był często 
bezkarny i uważał, że może z kasy mia-
sta brać pieniądze na swoje potrzeby 
np. na edukację swoich dzieci.

\\\   24 stycznia 1938 r.  
– list otwarty

Burmistrz Borkowski do Echa Gro-
dziskiego pisze list otwarty i informuje, 
że został zawieszony w sprawowaniu 
mandatu burmistrza. Uważa, że zawie-
szenie to jest sprzeczne z ustawą i uwa-
ża, że to jest dalszy ciąg awantury, którą 
robi wokół jego osoby były radny Koza.

Sprawa awantury w Grodzisku by-
ła rozwojowa i dlatego napiszę, że ciąg 
dalszy nastąpi.

 Małgorzata Szturomska

Jak pan Koza walczył z burmistrzem Grodziska 
i co z tej walki pozostało
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Grodzisk Mazowiecki ul. 11 listopada w 1940 r.

Agitacja wyborcza w Grodzisku  
ulotka dla elektoratu 1929 r.

Dziennik Robotnik o wydarzeniach  
w Grodzisku

Grodzisk ul. Żwirki i Wigury tuż przed II wojną światową

Dziennik Robotnik o wydarzeniach w Grodzisku
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Starosta Pruszkowski
informuje, że na urzędowej tablicy ogłoszeń oraz na stronach internetowych Starostwa Powiatowego 
w Pruszkowie został wywieszony wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do zbycia.

OBWIESZCZENIE STAROSTY PRUSZKOWSKIEGO
o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 311) zawiadamiam, że dnia 
17.01.2025 r. została wydana decyzja nr 3/2025 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącej rozbudowy dróg gminnych ul. Poprzecznej, ul. Jodłowej, ul. Leśnej Polany i ul. 
Piaskowej w Brwinowie, gmina Brwinów na działkach nr ew.: 192/1, 192/20, 209/10 (209/12, 209/13), 
210/2 (210/20, 210/21), 192/3, 192/7, 192/19, 171 (171/1, 171/2), 172 (172/1, 172/2), 173, 175, 176 
(176/3, 176/4), 177 (177/3, 177/4), 178/11 (178/12, 178/13), 178/2, 191/1, 191/5, 312, 221, 223/1 
(223/5, 223/6), 223/2 (223/7, 223/8), 225/2 (225/3, 225/4), 192/5, 227/2 (227/7, 227/8), 228/16, 257/5 
(257/7, 257/8), 190/6 (190/7, 190/8) obręb 21 w Brwinowie. 

W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki przed 
podziałem, w nawiasie numery działek po podziale, numery działek objętych liniami rozgraniczającymi 
teren (nowy przebieg drogi) zostały oznaczone pogrubioną czcionką.
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 21 w Brwinowie: działki nr ew.: 192/1, 192/20, 209/12 (powstanie z podziału działki nr ew. 
209/10), 210/20 (powstanie z podziału działki nr ew. 210/2), 192/3, 192/7, 192/19, 171/1 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 171), 172/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 172), 176/3 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 176), 177/3 (powstanie z podziału działki nr ew. 177), 178/12 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 178/11), 178/2, 191/1, 191/5, 223/5 (powstanie z podziału działki nr ew. 223/1), 
223/7 (powstanie z podziału działki nr ew. 223/2), 225/3 (powstanie z podziału działki nr ew. 225/2), 
192/5, 227/7 (powstanie z podziału działki nr ew. 227/2), 228/16, 257/7 (powstanie z podziału działki 
nr ew. 257/5), 190/7 (powstanie z podziału działki nr ew. 190/6). 
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 21 w Brwinowie: działki nr ew.: 172/2 (powstanie z podziału działki nr ew. 172), 173, 175, 312, 
221, 223/6 (powstanie z podziału działki nr ew. 223/1). 

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy urzędu 
(poniedziałek 8:00-18:00, wtorek – czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale Architektury 
Starostwa Powiatowego w Pruszkowie, ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków. Uprzejmie proszę 
telefonicznie (22 738 14 00 wewn. 432) poinformować osobę prowadzącą sprawę (z wyprzedzeniem 
co najmniej jednodniowym) o planowanym terminie wizyty w celu zagwarantowania możliwości 
zapoznania się z aktami w wybranym terminie.  

Prezydent Miasta Pruszkowa
zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2024 
poz. 1145 z późn. zm.) informuje, że na tablicy ogłoszeń w siedzibie Urzędu Miasta Pruszkowa przy  
ul. Kraszewskiego 14/16,  został wywieszony w dniu 23.01.2025 r., na okres 21 dni i podany do publicznej 
wiadomości wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę. 
Urząd jest czynny w: poniedziałek w godz. 8:00 – 18:00, wtorek – czwartek w godz. 8.00 – 16.00, piątek 
w godz. 8.00 – 14.00. 
Dodatkowe informacje pod numerem telefonu: 22 735 88 61

 DAM PRACĘ 

 Mała rodzinna firma zatrudni  
- przyuczy pracownika do prac  
budowlanych, remontowo- 
-wykończeniowych, 602 706 468 

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych,  

również bez doświadczenia,  
konieczne prawo jazdy kat. B  

tel. 601 923 395  

 Lakiernia poszukuje pomocnika  
i piaskarza Warszawa Wilanów  
tel. 507 191 156

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

 Ekspedientkę do sklepu spożywczego  
w Ustanowie, tel. 602 119 041  

KUPIĘ 

Kupię bibeloty z mieszkań,  
798 504 823

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418 

 Antyki, Szkło Kolorowe, Obrazy,  
Porcelanę, Militaria, Biżuterię PRL-u,  
Figurki, Rzeźby, Ozdoby Choinkowe,  
Monety, Medale, Kolekcje, Pikasiaki, 
Grzegorz, 697 033 983

SPRZEDAM 

 Odzież używana 800kg. Sortowana,  
b. dobra jakość! 605 356 486 

 Drewno kominkowe, 885910910

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450 

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Kuchnie, szafy, garderoby, meble  
na wymiar, cięcie na CNC drewno, MDF, 
plexi, tel. 501020572 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

 Hydraulik, złota rączka,  
tel. 733159220 

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe,  
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Anteny, Internet, Konfiguracja.  
Zadzwoń 501700315 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998 

 Hydraulika, Tel. 608 49 42 44

 Cyklinowanie, Parkiety 502514388

 Kominiarz tel. 500 214 632  

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

 Odwodnienia działek, minikoparka  
tel. 537 537 450

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe  
i modernizujemy istniejące instalacje. 

Tel. 608 030 808 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998

AUTO-MOTO KUPIĘ

 Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300  

 SKUP AUT NA KASACJĘ 50820673

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

AUTO-MOTO SPRZEDAM

 Dodge RAM 1500 5.7 2011r.  
4x4 quad cab 791-111-141   

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię lokal na siedzibę firmy  
w Piasecznie – BIURO – 150-200 m2,  

duże okna * wysoki standard,  
oferty: iwona@esteticagroup.pl

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam 4,30 ha na granicy  
gminy Chynów i gminy Prażmów,  
tel. 608 867 053

 VISTA WAWER – nowe mieszkania,  
więcej informacji na www.vistawawer.pl  
lub tel. 572 073 053 lub 572 083 821

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Salon fryzjerski/kosmetyczny 32 m2  
na osiedlu Lech w Piasecznie  
do wynajęcia. Młynarska 17.  
Tel 504212677 

 Pani 58 lat poszukuje pokoju  
na parterze w Grodzisku Mazowieckim 
tel. 664 558 274

 Mieszkanie 32 m2, Góra Kalwaria  
tel. 886 273 546

 Pawilon 28m2 Piaseczno,  
ul. Szkolna 13C, „Pod Kopułą”, nr 18A, 
509867238

 Powierzchnia magazynowa  
i produkcyjna do wynajęcia  
w Logistic park Good Point Karczew  
tel. 609 964 441

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE. Naprawa.  
Piaseczno i okolice. Tel.: 502 031 221

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ REGION 

Szybki przegląd kilku 
wydarzeń, które miały miejsce 
w ostatni weekend w świecie 
lokalnego sportu.

P echowe starcie koszykarzy i nastra-
janie się na ciężkie pojedynki w na-

stępnych dniach, rewelacyjne występy 
piłkarzy z Grodziska Mazowieckiego 
podczas okresu przygotowawczego i 
finał tenisa w Granicy. Zapraszamy do 
lektury!

\\\   Przegrana 1 punktem
Miniony weekend nie był najlep-

szym w wykonaniu koszykarzy z Gro-
dziska Mazowieckiego i Pruszkowa. 
Obie ekipy, które reprezentują powiat 
grodziski i powiat pruszkowski na par-
kietach 2 Ligi Koszykówki Mężczyzn 
musiały uznać wyższość swoich rywali.

Po wyjazdowej porażce 69:82 z 
AZS AWF Warszawa, która zakończy-
ła serię 6 wygranych spotkań grodzi-
skiego zespołu z rzędu, klub zamierzał 
szybko zapomnieć o porażce i odnieść 
zwycięstwo we własnej hali. Niestety 
choć Księżaka Łowicz udało się jesienią 

pokonać, tym razem górą byli przeciw-
nicy.

Pierwsze dwie kwarty padły łupem 
Łowicza – odpowiednio: 13:17 i 15:16. 
W trzeciej odsłonie GKK Isetia Grodzisk 
Mazowiecki spisała się już znacznie le-
piej i triumfowała 17:12. Decydująca 
była ostatnia odsłona, w której mieli-
śmy mnóstwo emocji do samego koń-
ca. Przy stanie 58:57 dla gospodarzy 
Księżak zaczął budować przewagę, 

doprowadzając do wyniku 58:62. Na 
krótko przed końcową syreną Patryk 
Jasiński wykorzystał 3 rzuty wolne i 
zrobiło się 61:62. Ostatecznie jednak 
rezultat meczu nie uległ już zmianie i to 
Księżak świętował zwycięstwo.

Wśród podopiecznych trenera Ra-
dosława Kusego najskuteczniejszy był 
Hubert Miłak, zdobywca 17 punktów. 
11 rzucił Dariusz Sarnacki, a po 10 Pa-
tryk Jasiński i Jakub Stanios.

Świadkami bardziej jednostronne-
go starcia byli fani basketu w Mińsku 
Mazowieckim, gdzie miejscowy Bank 
Spółdzielczy Mińsk Mazowiecki ograł 
90:68 Znicz Basket Pruszków. Zespół 
walczący o górne lokaty szczególnie w 
środkowych kwartach pokazał lepszą 
skuteczność – 24:12 i 24:15. Począ-
tek i końcówka pojedynku była dosyć 
wyrównana, ponieważ pierwszą z 
nich Mińsk Mazowiecki wygrał 21:19, 
ale w ostatniej uległ pruszkowianom  
21:22.

Kolejne koszykarskie emocje już 
w najbliższy weekend – najpierw o go-
dzinie 18:00 Znicz Basket Pruszków 
podejmie u siebie AZS URad Hydro-
Truck Radom, a następnie, również 
we własnej hali, o 19:00 GKK Isetia 
Grodzisk Mazowiecki spróbuje urwać 
punkty niepokonanemu liderowi, jakim 
są Żubry Chorten Białystok.

\\\   Rozprawili się  
z pierwszoligowcem

Pogoń Grodzisk Mazowiecki ma 
sposób na drużyny piłkarskie z za-
plecza PKO Bank Polski Ekstraklasy! 
Mistrz jesieni w Betclic II Lidze w 
swoim pierwszym sparingu zimowym 

pokonał 3:1 Polonię Warszawa, a w so-
botę znów okazał się lepszy od klubu z 
wyższej klasy rozgrywkowej.

Tym razem rywalem Pogoni był 
Znicz Pruszków. Podopieczni trenera 
Marcina Sasala zaprezentowali praw-
dziwy festiwal strzelecki, a dokładnie 
wszystkie oczy zwrócone były na Jaku-
ba Lisa, który ustrzelił hat-tricka. Rzut 
karny zamienił z kolei na gola Damian 
Jaroń. Pogoń wygrała 4:0 i następnie 
tego samego dnia sprawdziła się w 
innym składzie z IV-ligową Ząbkovią  
Ząbki.

Przeciwko Ząbkovii wystąpiło 
dwóch zawodników z grodziskiej aka-
demii – Szymon Kolak (rocznik 2007) 
i Sebastian Wasilewski (rocznik 2008) 
– a na ławce rezerwowych znalazł 
się także bramkarz, Dorian Leniarski 

(rocznik 2007), który od początku 
okresu przygotowawczego trenuje z 
pierwszym zespołem. Zagrało także 3 
graczy testowanych. Starcie zakończyło 
się remisem 1:1.

\\\   Finał tenisa
W niedzielę 26 stycznia na kortach 

tenisowych w Granicy dobiegła końca 
IV Edycja Amatorskiej Ligi Tenisowej 
Liga Bez Granic pod patronatem Wójta 
Gminy Michałowice. W decydujących 
meczach turnieju Łukasz Bujalski po-
konał 2:0 Tymona Mazgajskiego (6:3 
i 6:2), zdobywając brązowy medal. W 
najważniejszym starciu rozgrywek 
Adam Plewiński zwyciężył 2:1 z Mar-
kiem Pszczółkowskim (5:7, 7:5 i 10:4), 
sięgając po puchar.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie 
weekendu (24-26 stycznia)

Rywalizacja na kortach w Granicy
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Kolejne koszykarskie 
emocje już w najbliższy 

weekend


